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Møtedato: 26.10.2023  Møtested: Campus Fredrikstad S-115  
   
   
Til stede med stemmerett   

   

Martin Arthur Andersen  Nestleder, Studentråd IIØ  

Erik Neumann Habberstad  , Studentråd IIØ  

Malin Segerblad Hansen  Programtillitsvalgtsansvarlig, 
Studentråd IIØ  

Inger-Synnøve Sundby Johansen  Studentrådsleder, Studentråd 
LUSP   

Lars Solberg  Nestleder, Studentråd LUSP  

Ingrid Kvalheim  Programtillitsvalgansvarlig, 
Studentråd LUSP  

Nathalie Lunde  Sudentrådsleder, Studentråd 
HVO  

Erle Malde-Frøyland  Nestleder, Studentråd HVO  

Jan-Erik Lie  Programtillitsvalgtsansvarlig, 
Studentråd HVO  

Til stede uten stemmerett   

Christiane Thøgersen Krogfoss  Studentleder   

Observatører:    

Stefan Gøttche (kun med under orientering)  Nestleder, Studentsamskipnaden 
i Østfold      

Simen Øien Kristoffersen  Læringsmiljøansvarlig, 
Studentråd LUSP  

Nikolai Lysebraate  
  

Programtillitsvalgtsansvarlig, 
Studentråd IIØ  

Madeleine Bergene- Syvertsen  Informasjonsansvarlig, 
Studentråd IIØ  

Amalie Nordnes  Programtillitsvalgtansvarlig, 
Studentråd LUSP  

Lars Erik Telle  Student HVO  

Ingvild Kjenne   Fredrikstad Studentsamfunn  

Sekretariat   

Elise Ager    Organisasjonskonsulent   

Ordstyrer   

Morten Gloppestad Von Krogh  Nestleder, Arbeidsutvalget    
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     Saksliste   
   

Tid  Saksnummer  Sak  

15:15 -   69-23 VEDTAK  

INNKALLING, SAKSLISTE OG PROTOKOLL  
A. Godkjenning av innkalling  
B. Godkjenning av saksliste  
C. Godkjenning av protokoll  

          -15:20  70-23 VEDTAK  VALG AV MØTELEDER OG ORDSTYRER  

15:20-15:35  71-23 ORIENTERING  

ORIENTERINGER:  
A. Arbeidsutvalget  
B. Organisasjonskonsulent   
C. Studentrådene  
D. Fadderstyret  
E. Studentsamskipnaden  
F. Høgskolestyrerepresentant  
G. Studentsamfunnene  
H. Læringsmiljøkonsulenten  
I. Rektor  
J. Fagskolen i Viken  
K. Broen Studentavis  
L. Andre  

15:35-15:45  72-23 ORIENTERING  BRUK AV TEAMS  

15:45-15:50    PAUSE 5 MIN  

15:50-16:05  73-23-DISKUSJON  FADDERRAPPORT  

16:05-16:25  60-23 VEDTAK  B-SAK FADDERUKENE 2023  

16:25-16:45  74-23 VEDTAK  FADDERUKENE 2024  

16:45-16:55  62-23 ORIENTERING  STATUS STUDENTVALG  

    PAUSE 15 MIN  

17:10-17:40  75-23 VEDTAK  ENDRING I RÅDSSAMMENSETNING M.M   

17:40-17:50  65-23 ORIENTERING  BUDSJETTSØKNAD FOR 2024  

17:50-18:00  76-23 VEDTAK  
SAK TIL NSO ANNGÅENDE MERUTGIFTER TIL 
PRAKSISPERIODE  

    PAUSE 10 MIN   

18:10-18:20  77-23 ORIENTERING  SPIØ SINE ETISKERETNINGSLINJER  

18:20-18:40  78-23 DISKUSJON   
INNSPILL TIL HØGSKOLESTYRESEMINAR 
MED SAK OM LÆRINGSMILJØ  

18:40-18:45  79-23 ORIENTERING   POLITISK FRAVÆR   

18:45-18:55  80-23 DISKUSJON  STUDENTPOLITISK TOPPMØTE  

  EVENTUELT    

->19:00  81-23 DISKUSJON  MØTEKRITIKK  
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Innledningsvis minner Studentleder om tegnbruk og hva de ulike sakene er.    
  
69-23 VEDTAK INNKALLING, SAKSLISTE OG PROTOKOLL   

A. Godkjenning av innkalling   
Innkallingen vedtas.   

B. Godkjenning av saksliste   
Sakslisten vedtas som den er med den tidsplanen som er satt, uten noen 
saker oppmeldt til eventuelt.   

C. Godkjenning av protokoll   
Protokollen fra møte i september stemmes over og vedtas  

 
70-23 VEDTAK VALG AV MØTELEDER OG ORDSTYRER   
Arbeidsutvalgets forslag til møteleder og ordstyrer vedtas.   
Møteleder: Christiane Thøgersen Krogfoss og Ordstyrer: Morten Gloppestad Von Krogh  
  
  
71-23 ORIENTERING    
  
  
A. Arbeidsutvalget + Organisasjonskonsulent   
  
Studentleder:  
Samarbeidsmøte med brannvesenet 
AU-møte 
Møte om setningsskader i SMIA 
Prosjektstyremøte om campusplanutvikling   
Mye arbeid med budsjett 
Markert Verdensdagen for psykisk helse. 
Planlagt tillitsvalgtsopplæring og gjennomført opplæringen.  
Vært med på rådsmøte til IIØ.  
Opprigg av studentvalg 2024 
Møte m/ rektor ang rådssammensetting og honorering råd.  
Klassevandring på HVO.   
 
 

Nestleder:   
Møte m/ rektor ang rådssammensetting og honorering råd  
Utarbeidet ny modell for rådssammensetting honorering  
Verdensdagen for psykisk helse    
Jobbet med budsjett    
Evaluering av H2   
Jobbet med Fadderstyret alene og med Elise    
Jobber med arrangementsmal sm kan benyttes av kommende fadderstyre og andre v/behov  
Møtt i IIØs rådsmøte  
Studentvalg  
Klassevandring  
  
Velferd- og Læringsmiljøansvarlig:  
Hjulpet til med kakedag i Fredrikstad 
Laget plakater og hengt opp plakater 
Vært på NSO ledersamling 
Teambuilding 
Budsjettmøte – der AU lagde utkast til budsjett.  
Au møte  
Hatt Arbeidsutvalgsmøte med LMU  
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Bistått på tillitsvalgtmøte på HVO  
Planlegging av tillitsvalgt opplæring  
Tillitsvalgtopplæring 
  
Utdanning- og kvalitetsansvarlig:  
Ikke tilstede.  
  
 
Organisasjonskonsulent:   
Budsjett arbeid  
Profileringsarbeid  
Mye praktisk med studentvalget   
Praksis arbeid med avspark  
Verdensdagen for Psykisk helse  
Fadderrapport gjennomgang - prorektor, og evalueringsarbeid med Morten og AU.   
Evaluering av H2- møte  
Evalueringsarbeid av studiestart m/studiestart gruppen, med fokus på fadderukene   
Tillitsvalgtsopplæring, denne var i år veldig bra!   
Hatt samling for organisasjonskonsulentene i Norge, totalt 14 stk + NSO, var på besøk her i 
slutten av september. De var godt fornøyd med å komme og vi fikk diskutert mye bra. Skal 
ha tettere samarbeid med NSO fremover og det blir fokus på Trygg organisasjon med 
studentleder fremover.   
  
  
C. Studentrådene   
LUSP:  
Siden forrige parlamentsmøte har LUSP rådet hatt stort fokus på rekruttering til valg. Vi har i 
tilknytning til kakedag delt ut flyers, hatt egen stand med utdeling av godteri for å gi ut 
informasjon om valg. I tillegg har vi vært aktive på sosiale medier med innlegg om valg og 
hvordan det er å sitte i råd og vi har hatt konkurranse. Siden sist har vi også hatt en sosial 
sammenkomst for å skape gode relasjoner innad i rådet. Ellers har vi som vanlig hatt 
rådsmøter, deltatt på kakedager, hatt tillitsvalgtmøter og kontortid. Vi har også hatt 
samarbeidsmøte med pedagogstudentene om et event vi planlegger å gjennomføre i uke 46. 
Studentrådet LUSP ble også invitert med på en workshop hvor fokuset lå på praksismodellen 
til GLU og hvilket endringer som kan gjøres basert på programevalueringen av GLU.  
 
IIØ:   
Opplevede en god tilltsvalgtsopplæring  
Har flyttet kontortiden ut, delt ut kaffe og twist.   
Gjennomført kakedag på begge campus.  
  
HVO:   
Flyttet standen ut fra H2.  
Hatt klassevandring  
Mistet to medlemmer men har fått inn en.   
  
D. Fadderstyret   
Ingen tilstede.   
 

E. Studentsamskipnaden   
Stefan leser opp orientering.   
Styreleder har deltatt i fast kontaktmøte med fagskolen. Fagkolen er godt fornøyd med   
SiØ styret. HSS og FSS har sagt ja  til å komme på samarbeidsmøte nå i oktober.  
14-15 feb nytt samarbeidsmøte mellom SiØ, fagskolen, samfunnene og 
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studentparlamentet.   
  
F. Høgskolestyrerepresentant  
Ingen tilstede.   
 

 

G. Studentsamfunnene   
  
Halden Studentsamfund:  
Lite å rapportere, drift foregår som vanlig. 
Vi har gjenåpnet mulighet til å leie bartjenester i samarbeid med SiØ. 
Nettsiden vår er klar til bruk, men vi innhenter informasjon fra våre foreninger. For de som er 
interessert finner du oss nå på haldenstudentsamfund.no.  
  
Fredrikstad samfunn:   
Ingen var tilstede for å orientere.  
 
I. Rektor   
Har akkurat fått landet ny administrativ organisering, styret fulgte rektor sin innstilling, alle 
fagdirektører er nå ansatt. To prorektorer slutter ved institusjonen, en begynner ved 
Høyskolen ved Kristiania.   
Prorektor for utdanning starter ved NMBU fra nå av.   
Etter jul er det ny måte å   
Vært på fakultetsbesøk ved Lærerutdanningen og språk, veldig nyttig. Skal fremover besøke 
HVO og IIØ  
 
Saken lukkes   
  
72-23 BRUK AV TEAMS  
Ønsker å minne parlamentet på at alt vi skal gjøre, gjøres i Teams- alt arbeid oppbevares i 
Teams.   
Svare på ting i Teams når man blir bedt om det når man blir bedt om det, ha på varslinger.    
PAUSE 5 MIN   
 
73-23 FADDERRAPPORT  
Fadderleder møtte ikke opp.   
Rapporten er så vidt godkjent.   
  
60-23 B-SAK FADDERUKENE 2023  
Observatører og de som er inhabile i saken forlater rommet.   
B-saker protokollføres ikke.   
  
74-23 FADDERUKENE 2024  
Nestleder leser opp begrunnelsen “Hvorfor gjøre om eksisterende fadderstruktur”?   
LUSP: synes dette virker bra og som en god plan. Støtter spesielt teambuiliding, det er en 
god måte å starte arbeidet på med noe felles.   
Større fokus på rekruttering.   
LUSP: sier at de vil gå i gang med rekruttering av nytt styre kort tid etter valget.   
HVO: god begrunnelse  
Nestleder: total honoraret er likt som i år, men at man jevner det ut på   
Parlamentet føler seg klare til å gå til avstemming.  
Det Stemmes over forslag til vedtak A.  
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A) Parlamentet vedtar den nye foreslåtte oppbyggingen av Fadderstyret uten endring – 
vedtas  
Med 9 av 9 stemmer.  
 

Struktur for Fadderstyret 2024 blir at Fadderstyret består av 6 medlemmer.  
 
B)   
IIØ:   
Melder Erik og Shaded som aktuelle til intervjukomiteen   
 
HVO:  
Melder Jan-Erik og Erle som aktuelle til intervjukomiteen  
  
LUSP:   
Melder Einar og Asborg som aktuelle til intervjukomiteen.   
Rådene får summe, og bestemme seg for EN de vil skal representere sitt råd inn i 
rekrutteringen:  
 
Jan-Erik- HVO  
Asborg -LUSP  
Erik - IIØ  
Vedtas som medlemmer av intervjukomiteen av fadderstyret 2024.  
 
62-23 STATUS STUDENTVALG  
Pr i dag 26 oktober 2023 kandidater:   
IIØ: 12  
HVO: 4  
LUSP: 7 stk  
Studentleder går gjennom utarbeidet plan for valget, i detalj og svarer på spørsmål.   
Vi ligger an til å få rekordoppslutning   
Organisasjonskonsulent: Man kan stemme blankt, mange begrunner med at de ikke 
stemmer fordi de ikke kjenner noen av de som har stilt, det blir laget kandidatoversikter og 
laget kandidat hefte til nettsidene  
PAUSE 15 MIN  
 

75-23 ENDRING I RÅDSSAMMENSETNING M.M  
 
75-23 A) Struktur i råd 
HVO: Har aldri sittet i fullt råd, og mener at færre medlemmer fungerer godt.  
 
Parlamentet ønsker å gå til avstemming og stemmer over forslag til vedtak A.  
A) Ny struktur i studentrådene: disse vil bestå av seks personer fra og med 1 januar 2024- 
vedtas 
Vedtatt med 7 mot 2 stemmer.   
 
Ny struktur betående av 6 representanter pr råd vedtas og gjelder fra 1 januar 2024.   
 
75-23 B) Honorering av rådsmedlemmer 
Saksbehandler innleder saken, og oppklarer tidlig at den som er der får betalt ved sykdom. 
Honorar gis til de som faktisk gjør jobben.   
LUSP: heller mer mot fast honorering, slik at alle får.   
  
AU: har bedt om litt mer penger for å jevne honoreringen.   
AU ber om et fraksjonsjonsmøte for å diskutere saken, parlamentet vedtar dette.   
AU presiserer hva saken går ut på. 
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Studentparlamentet ønsker å gå til avstemming, og stemmer over forslag til vedtak 2 

 
2) Nytt honoraroppsett erstatter gammel modell- vedas 
Vedtatt med 7 mot 2 stemmer.  
 
75-23 C) Honorering av rådsmedlemmer 
A. Arbeidsutvalgets forslag til aktivietshonorering   
B. Arbeidsutvalgets forslag til ny, fast honorering av hele rådet  
HVO: Postiv til aktivisertbasert honorering  
IIØ: mener at aktivietsbasert honorering mer rettferdig  
Det stemmes   
4 mot 5 stemmer, LUSP vil ha fast honorering.   
 
IIØ: man får betalt for det man gjør, rett og slett uavhengig av hvor mange medlemmer som 
er i rådet.   
HVO: tenke kulturbygging få inn mennesker som er engasjert er vanskelig.  
Observatør ber om ordet, det vedtas.   
LUSP: frykter at ordningen kan ødelegge for tillitsvalgtordningen, og hvordan det skal følges 
opp.   
AU: m  
IIØ: for å sitte på parlamentsmøtene har de intern instruks på at man må delta på rådsmøte 
først, hadde ønsket det inn i kravene.   
Kontra avstemming: vedtaket faller 4 mot 5 stemmer.   
 
Det stemmes over om man kan gå videre i Hybridløsning og Aktivietsløsning   
Hybridløsning: alle medlemmer av råd får 1000 kr i grunnlønn  
Eller ren aktivitetsløsing - 9 stemmer nei til ren aktivitetsløsning 
Forslag til nytt vedtak  
 

Hybridløsning der alle rådsmedlemmer får utbetalt 1000 kr vedtas.   
9 av 9 stemmer for det nye forslaget.  
 

Saken avsluttes.   
 

65-23 BUDSJETT SØKNAD   
Nestleder leser opp AU sitt utkast til budsjett.   
Parlamentet er fornøyd med jobben som er lagt ned i budsjettet, og går videre.  
Saken avsluttes 
 

 
76-23 SAK TIL NSO ANNGÅENDE MERUTGIFTER TIL PRAKSISPERIODE  
LUSP: stiller seg bak dette  
HVO: står også bak dette.   
9 stemmer for å sende inn   
 

PAUSE 10 MIN   
 

 
77-23 SPIØ SINE ETISKERETNINGSLINJER  
Saksbehandler leser oss fra de etiskeretningslinjene og informerer parlamentet om hvor de 
finner dem. Viktig at de til en hver tid følges og at alle ved om de.  
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78-23 INNSPILL TIL HØGSKOLESTYRESEMINAR MED SAK OM LÆRINGSMILJØ  
LUSP:   
utrolig dårlig klima i aud 5, dårlig luft, lite rom.   
Ammerom/bønnerom/Stillerom fungerer ikke med kombirom.   
For mange studenter i forlesninger til tider basert på romstørrelsen undervisningen er i.   
Tenke på gratis frokost i eksamensperiodene  
Dårlig luft i grupperom  
Mulighet for å låsegrupperom med personlige eiendeler med booking, slik at man kan gå fra 
rommet ved behov for korte perioder.  
   
IIØ:  
foreslår å sette inn insentiver til å gjøre utdanning med lukrativt, bruke ferdige studenter til å 
rekruttere videre inn.   
Følge opp studiebarometeret mer flytting, gjør en mer omfattende jobb i etterarbeid.   
Klarere informasjon på høgskolens nettsider, tilpasse informasjonen til målgruppen den er 
tenkt.   
Omdømmefilmer f.eks bruke BIK, uten av det koster så mye penger.   
 
HVO:   
Det er for få «lukkede» steder for studenter å sitte å jobbe, dårlig luftkvalitet og dårlig 
inneklima.  
  
79-23 POLITISK FRAVÆR  
Studentombudet kunne ikke komme til møte og vil inviteres til møte i november/desember.  
Da vil parlamentet kunne se på mulighet for å få skjermet demokratitiden i alle avtalene med 
praksisstedene.  
 
80-23 STUDENTPOLITISK TOPPMØTE   
LUSP:  
80% oppmøte på lærerutdanningen, den er ufravikelig   
IIØ:   
Lavt engasjement blant studentene, har politikerne en løsning på det  
Tross at lån og stipend er oppjustert så er det en nedgang i studentens økonomi  
Merutgifter knytte til praksisplass vil også tas med inn i møte.    
 
81-23 MØTEKRITIKK   
IIØ:   
Veldig fornøyd, holdt seg greit til sak, to store saker- veldig fornøyd med løsningen man har 
kommet frem til.   
  
Setter pris på at det er ordnet med kaffe, fått til et bra møte  
Anbefaling si at man tar pause frem til kl … sånn og sånn  
  
AU: veldig fornøyd med møte, gode diskusjoner og argumenter for alle. Fornøyd med at vi 
falt på en løsning som alle likte.   
HVO: bra første møte  
  
HVO: gode diskujoner   
  
LUSP: veldig produktive  
Gode diskusjoner, glad for at man har funnet   
Litt uklart hva det har blitt stemt på.   
Beklager litt hvisking  
Fint om at det sies takk når alle har stemt, så man vet at alt er notert. FInt med åpning og 
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lukking av saker.   
Stemme gjennom alle forslag til vedtak.   
Org.kons: beklager dårlig stemme, fine saker.   
Litt uklart til tider hva det ble stemt på.   
  
Møte ble avsluttet 18:50   
 


